



Datum 2018-02-06

Dagordning Styrelsemöte nr. 13

1. Mötet öppnas

Cajsa Englund förklarar mötet öppnat 12:15.

2. Val av mötets ordförande

Cajsa Englund väljs till mötets ordförande.

3. Val av justeringsperson

Olle Öberg väljs till mötets justeringsperson.

4. Val av sekreterare

Emma Hall väljs till mötets sekreterare.

5. Kallade

Alice Karlsson, Anton Olsson, Cajsa Englund, Emil Falck, Emma Hall, Fredrik Lundberg, Fredrik Skeppstedt, Jacob Scherdin, Jesper Rosenberg, Joel Sollander, Lisa Malmström, Olle Öberg, Otto Björnsson, Rasmus Sjöberg, Thor Nordensvärd, Frida Pettersson, Jesper Säberg

6. Adjungering

7. Mötet behöriga utlysande

Mötet behörigt utlyst.

8. Godkännande av dagordningen

Punkt c läggs till.

9. Föregående mötesprotokoll

Påskrivet och arkiverat.

10. Ev. bordlagda frågor

11. Lägesrapport

Anton: Ett avhopp från Förfest-N har skett, men de ordnade själva två nya.

Olle: Varit på ordföranderåd med Cajs. Det pratades om att det ska göras ett formulär om sexuella trakasserier och om microkön. Har mailat Studentfikat om kaffe på pluggmyset, men de har inte svarat än.

Freddan: Har fått betalt av Svevia. Har kollat med Swedbank ifall det är billigare att ha konto hos dem, men det var i stort sätt ingen skillnad.

Jacob: Under stressveckan ska det hållas i en lunchföreläsningen och på kvällen en workshop så att man kan göra stressbollar.

Jesper: Mailat och ringt Knäppingen om Pubrundan, men de har inte svarat. Kommer bli ungefär 100 kr för en hamburgare och öl på Knäppingen.

12. Ordförande informerar

Varit på mötet med Olle. Har inte kunnat boka varken Trappan till vårmötet eller tp56 till pluggmyset för det går bara minst en månad innan.

13. Studienämndsordförande informerar

Nämndmöte förra veckan. Utbildningsråd på torsdag. Pusha mer för gyllene moroten, första dagen stod sektionen för 80% av alla nomineringar, men sen dess har det inte kommit in en enda.

14. Näringslivsansvarig informerar

Almroth vill ha studiebesök senare i vår, och förslag på vad de kan föreläsa om. Kan t.ex. handla om att vara arbetsledare. Har någon ett förslag prata med Joel.

15. Uppföljning att göra från förra mötet

16. Diskussionspunkter

a. Examensceremoni

Kommit fram till att enligt kontrakt kan vi inte kontakta våra sektionpartners om att de ska bidra till en ceremoni, däremot kan man kolla om de har någon lokal

Förslag: att istället lägga till ett moment i examenssittningen, som att tex dela ut diplom. Antingen på sittningen eller tidigare på dagen.

Vi bestämmer att komplettera sittningen med exempelvis en fördrink eller dylikt.

b. Allergier för de som ska servera

Emil gör ett inlägg i vår Facebookgrupp så kan man meddela om sina allergier ifall man ska servera.

c. Spökbollsturneringen

Votering och beslut om att ha turneringen kl 12-15.

Freddan har pratat med Naffi om bytet ifall de fortfarande vill vara med, men inte fått något svar. Kan inte Naffi så kan Jesper vara domare.

Votering och beslut om att ifall Naffi kan vara med så ska vi ha ett fortsatt samarbete.

17. Övriga frågor

- De som vill gå på sittningen 17/2 och inte ska jobba kan gå på den utan sura miner.
- Freddan har räknat ut vad vi kan gå back på Vårsittning-N, och det är 3600 kr.
- Få som är sektionsmedlemmar men som ändå betalar rabatterat pris till sittningar. Införa hårdare kontroll, genom att tex kolla liu-id eller kolla studentportalen. Informera om detta till sittningar. Kan man inte bevisa detta får man betala fullpris.
- Det finns inga mässor planerade som styrelsen ska stå på.

18. Nästa möte

Kvällsmöte 14/2.


19. Att göra till nästa möte



Ordförande, Cajsa Englund



Sekreterare, Emma Hall



Justerare, Olle Öberg